
Referat af bestyrelsesmøde den 10. april 2018 på Kultur og Fritidshuset i Sorø. 

Tilstede: Vagn Johansen, Jørgen Nordtorp Jørgensen, Susanne Pedersen, Anne Lise Lykbak, Jette 

Kruse, Lis Mejlby (suppleant), Bente Christensen (suppleant9 og Henning Vingborg 

 

0. Konstituering 

Vi konstituerede os som følgende: Formand Vagn Johansen, Næstformand Jørgen Nordtorp 

Jørgensen, Kasserer Susanne Pedersen, Sekretær Henning Vingborg, Bestyrelsesmedlemmer 

Jette Kruse og Anne Lise Lykbak. 

 

1. Godkendelse af referat. Godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

 

3. Økonomi 

Kassebeholdning d.d. ca. 62000,- kr. 

Anne Lise og Susanne arbejder med overtagelse af kassererjob. 

Regnskabsmaterialet gemmes i 5 år. Selve årsregnskabet gemmes for altid. 

Friviilige. Vagn snakker med en turleder om at stoppe. 

Nye turledere. Vi diskuterede  nye turledere. Ture til udlandet skal være med teknisk 

arrangør, så vi ikke løber nogen økonomisk risiko. 

Medlemmer. 557 pr. d.d.. 18 mindre end sidste år på samme tid. 

Udestående liste. Vagn har plan om lokal facebook gruppe. 

 

4. Hjemmeside og Turdatabase 

Henning får fulde rettigheder til den nye hjemmeside og turdatabasen. Turlederne skal have 

rettigheder til at taste ture ind i turdatabasen. 

 

5. Generalforsamling 

Vellykket i 2018. I 2019 forslag om samme sted med spisning. Anne Lise forlader 

bestyrelsen næste gang. Vi overvejer nye bestyrelsesmedlemmer. 

 

6. Bestyrelsesarbejdet 

Vi fortsætter som hidtil med at hverve turledere. Andre bestyrelsesmedlemmer må gerne 

spørge, men orienterer Henning eller Vagn for endelig hvervning. 

 

7. Kløverstivandring 

Turene er gratis for alle. Henning skriver til turlederne. 

Plalægningsmødet 2018. Holdes på Værkerne i Sorø. 

Maritime Vandringer – går godt. 

Vandrernes Dag. Vi har 5 ture. Vi skal prøve at få flere ture næste år. 

Vandrefestival 18. Turene er gratis for alle. 

 

8. Slagelse Camping og Outdoor 

Vi vil godt deltage i en aften for nye vandrere. 

 

9. Lokale kurser 

Fodterapeut – En aften med oplysning om fødder m.m. Jette arbejder videre med et 

arrangement ca. slut september. 



Førstehjælp – Anne Lise arbejder videre med et kuruss i tidlig forår 2019. 

 

10. Forplejning på turlederweekend 

Lis og Anne Lise laver gryderet til første aften 

 

11. Eventuelt og næste møde 

Kalundborg Kommune laver Sundhed og idrætsdag1/9. Vi deltager ikke. 

T-shirt til Stafet for livet – Vi giver ikke tilskud. 

Næste møde 9/10 hos værkerne. Jette bestiller. 

Generalforsamling 12/3. Anne Lise bestiller Parnas. 

Bestyrelsesmøde 29/1 2019. 


